
 
 
Schriftelijke vraag 
Art. 35 RvO 
          

 
Aan de griffier van de raad van de gemeente Goeree-Overflakkee. 
 

 
Datum: 16 juli  2020 
 

 
Onderwerpen: Terugvalpreventie bij verslavingszorg 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* mondeling te beantwoorden: 
 

• Heeft de gemeente cijfers over het aantal burgers dat de komende jaren een 

traject gericht op werk als vorm om verslaving te voorkomen, of terugval in 

verslaving te voorkomen, nodig zal hebben? 

• Wat biedt de gemeente i.s.m. zorgaanbieders op dit moment aan als burgers te 

kampen hebben met ernstige verslavingsproblematiek ? Zit een aanbod 

terugvalpreventie m.b.v. arbeid op dit moment in het aanbod ? 

• Heeft de gemeente zicht op de lokale aanbieders van dagactiviteiten, 

zorgarrangementen, zelfhulpgroepen etc. ?  

• Is de gemeente voornemens om te investeren in lokaal partnerschap ? 

 

Aanleiding: 

Op 9 juli jl. is op de dialoogavond ruim stilgestaan bij de resultaten van het 

rioolwateronderzoek door KWR en de betekenis die we daar aan kunnen geven alsook 

aan de aanpak om verslaving aan roken, alcohol en drugs te voorkomen.  

Gesteld werd dat de gemeente 3 basistaken op dit gebied heeft: preventie, zorg&nazorg 

en handhaving. U wilt als college een meer integrale aanpak gaan nastreven, stelt dat op 

gebied van zorg en handhaving de gemeente GO nog te weinig doet. De schokkende 

cijfers geven hier ook aanleiding toe. 

 

Onze vragen betreffen m.n. de zorg en nazorg bij verslaving. De informatie die we recent 

ontvingen rondom de subsidieafwijzing bij GoedVoorGoed trekt onze aandacht. 

Doen we de goede dingen, en doen we de dingen die we doen wel goed ? 

Deze vragen van de Pvda ondersteunen hopelijk en geven richting aan het zo snel 

mogelijk oppakken van de integrale aanpak die het college wil gaan nastreven. 
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